
Dear Skycourts Homeowners,

As part of our continuous efforts to offer you the best support and 
customer service, we are delighted to announce that we are delaying 
the final payment that was due on completion. The revised final 
payment was welcomed immediately by the Mr. Marwan Bin Ghalita 
CEO of RERA, who was pleased to see developers acting with 
goodwill towards their customers. The aim of this new plan is to help 
alleviate the financial burdens that some of you have endured during 
the construction period.

Since the last newsletter that we issued in June, we have received 
many calls and enquiries from you and we were able to serve a 
total of 253 homeowners, in less than a month, through the different 
communication channels that we have established recently including  
the dedicated call center, new interactive website, live chat, client 
meetings, etc. Many of you have been kind enough to send us 
appreciation emails and letters thanking us for our superior service 
and this can only motivate us to keep working hard to exceed your 
expectations. Hence, we encourage you to stay in touch with us for 
any query or information that you require about the Skycourts project.

We would also like to announce that we are now in advanced discussions 
with a variety of major retailers that will be part of the Skycourts project 
and they have all shown great interest in the project so far. This is in-
line with our vision to make Skycourts an integrated community that 
offers its residents all kinds of services and a rich lifestyle.

Finally, for those of you who have visited the new www.skycourtsdubai.
com website, you would have seen the regular construction updates 
that we have been posting on a weekly basis. The site looks different 
from one week to another as we get closer to handover. So, keep 
visiting the website and browse through its fantastic features including 
the Official Skycourts Forum, Live Chat feature, News section, List 
Your Property for Rent or Sale section and much more. 

With its fast pace of progress, Skycourts is on track to be completed 
before the end of the year and we are still aiming to initiate the handover 
process by September 2010.

Kind regards,
Skycourts LLC

أعزائنا الملاك..

أن  يسعدنا  العملاء،  وخدمة  دعم  أفضل  لكم  لنقدم  المستمرة  من جهودنا  كجزء 
نعلن عن تعديل الدفعة النهائية التي كانت مقررة عند تسليم المشروع. هذا وقد 
أبدى السيد مروان بن غليطة المدير التنفيذي لمؤسسة التنظيم العقاري سعادته 
لرؤية مطورين خلاقين يعملون بحسن نية تجاه عملائهم. والهدف من هذه الخطة 
الجديدة هو المساعدة على تخفيف الأعباء المالية التي عانى بعض الملاك منها خلال 

فترة التشييد.

منذ تاريخ اصدار العدد السابق من »سكاي وتش« في شهر حزيران / يونيو الحالي 
مجموعه  ما  خدمة  على  قادرين  وكنا  والاستفسارات،  المكالمات  من  العديد  تلقينا 
253 منملاك »سكاي كورتس« في أقل من شهر من خلال قنوات الاتصال المختلفة 
التي أنشأناها حديثاً لخدمتكم بما في ذلك مركز الاتصال المخصص لمشروع »سكاي 
كورتس«، موقع المشروع الالكتروني التفاعلي الجديد، الدردشة الحية والمباشرة على 
الانترنت والإجتماعات اليومية بالعملاء وما إلى ذلك. ولقد أبدى العديد من الملاك عن 
سعادتهم بمستوى الخدمة  التي قدمناها لهم فأرسلوا لنا العديد من رسائل الشكر 
تعبيرا عن تقديرهم ورضاهم. انٍ رضا عملائنا  يحفزنا على الاستمرار في العمل بجد 
لنقوم بتقديم أفضل مستويات الخدمة التي تتجاوز التوقعات،  ولهذا إننا نشجعكم 

على التواصل معنا باستمرار للإستفسار عن التقدم الذي يحرزه المشروع. 

ونود أن نعلمكم بأننا الآن في مرحلة متقدمة من المحادثات مع مجموعة متنوعة من 
متاجر التجزئة الكبرى التي ستكون جزءا من مشروع »سكاي كورتس«. انٍ هذا جزء 
من خطتنا لجعل »سكاي كورتس« مجتمع متكامل يوفر لقاطنيه جميع الخدمات 

والمرافق التي ستوفرأسلوب حياة غني ومميز.

الجديد،  الالكتروني  كورتس«  »سكاي  موقع  زاروا  الذين  الملاك  لأولئك  وأخيرا، 
تاريخ  من  أكثر  إقتربنا  أسبوعي. وكلما  بشكل  للبناء  المستمر  التقدم  رأيتم  لقد 
التسليم فإن الموقع سيبدو مختلف أكثر من أسبوع إلى آخر. لذلك، إستمروا بزيارة 
الموقع وتصفح ميزاته الرائعة بما في ذلك منتدى »سكاي كورتس« الرسمي، ميزة 
الدردشة المباشرة، قسم الأخبار، قائمة الوحدات المعروضة للتأجير أو البيع من قبل 

الملاك والتي يتم الاعلان عنها بالمجان في أشهر المواقع و المحطات الاعلانية.

بوتيرة تطوره السريعة ، انٍ مشروع »سكاي كورتس« لا يزال على الطريق الصحيح 
الشروع في عملية تسليم  إلى  نزال نهدف  لا  و  الحالي،  العام  نهاية  للاكتمال قبل 

الوحدات بشهر أيلول  /  سبتمبر2010  

وتقبلوا فائق التقدير والاحترام،
سكاي كورتس ذ.م.م.

The Good News Continue! 
Skycourts announces the delay of the final payment
over three installments

استمرار الأخبار الطيبة
إلى ثلاث  النهائية  الدفعة  "سكاي كورتس" يعلن عن تقسيم 

دفعات"

The Official Newsletter of Skycourts July 2010

600-5222-60
www.skycourtsdubai.com



A VISION BEING REALIZED رؤية تتحقق
C - تاور

E - تاور

D - تاور

F - تاور

Tower - C

Tower - E

Tower - D

Tower - F

C تاور
نسبة الإنجاز:  %70

E تاور
نسبة الإنجاز:  %81

E تاور
نسبة الإنجاز: %76

D تاور
نسبة الإنجاز:  %93

- Tower C
- Completion stage: 70.0%

- Tower E
- Completion stage: 81.0%

- Tower D
- Completion stage: 93.0%

- Tower F
- Completion stage: 76.0%



A VISION BEING REALIZED رؤية تتحقق

Tower - A A - تاور B - تاورTower - B
- Tower A
- Completion stage: 98.5%

A تاور
نسبة الإنجاز: %98.5

B تاور
نسبة الإنجاز: %82

- Tower B
- Completion stage: 82.0%



A VISION BEING REALIZED رؤية تتحقق

  Overall Project Completion: 84.10%


